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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

Van:    mevrouw Roos-Andriesse, fractie Hart voor Bloemendaal 

Onderwerpen:  Dreigend faillissement AEB, Mailbox oud burgemeester,  

   Taxatierapport voormalig gemeentehuis Bennebroek 

Datum:  30 september 2019 

 

Geacht College, 

 

Inleiding 

 

Vraag 1. 

Onderwerp: RE: Dreigend faillissement AEB: dieselaggregaten staan klaar 
Vragen: 
1. Wat is het plan van aanpak, financieel maar uiteraard ook organisatorisch?  
2. Ook zou ik graag willen weten of de gemeente eerder is geïnformeerd. De problemen 
zijn niet van gisteren lees ik.  
3. Hoe verloopt de informatievoorziening vanuit Amsterdam richting Bloemendaal? 
4. Zijn er meer langdurige contracten die regelmatig onderzocht worden op risico's? 
5. Het managen van contracten is een taak die wij als gemeente ook behoren uit te 
voeren. Gebeurt dat ook en hoe wordt de raad hierover geïnformeerd. 
Ik kan me niet herinneren dat we ooit zijn meegenomen door het college. 
6.Welke contracten hebben wij allemaal lopen en wie houdt bij of er risico's gelopen 
worden? 
 

Onderwerp: Mailbox oud burgemeester Nederveen. 

Inleiding 

Het blijkt dat de mailbox van oud BM Nederveen in de back-up leeg is.  U zei dat dit 

volstrekt gerechtvaardigd was omdat de heer Nederveen vertrok en dus was  het niet 

meer dan logisch dat zijn mailbox direct na zijn vertrek leeg werd gemaakt. Ik heb het 

uiteraard niet over privé mails maar zuiver over zakelijke correspondentie van de heer 

Nederveen. U zei ook nog letterlijk: ‘dat zou ik zelf ook doen.’  
Vraag 1. Hoe verhoudt zich uw mening met de Archiefwet? 

Vraag 2. 

Waar staat dat in deze wet?  

 

Onderwerp: Taxatierapport voormalig gemeentehuis Bennebroek 

Inleiding 

Stoel Makelaars in Bloemendaal heeft een taxatierapport geschreven mbt het voormalig 

gemeentehuis in Bennebroek. Die taxatie kwam circa 2 miljoen hoger uit dan de 

verkoopprijs die is gerealiseerd door gemeente Bloemendaal. 

Vraag 1. 

In welke raadsvergadering is deze taxatie met de gemeenteraad gedeeld? 

Vraag 2. En zo niet, is de raad hier via een brief van op de hoogte gesteld  

Vraag 3. In welke brief, welk corsanummer? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Fractie: 

Hart voor Bloemendaal 


